
 
Bestyrelsens beretning 2020 

 

Foråret 2019 startede tidligt og bierne kom godt i gang, allerede  først i maj så vi de første 

sværmceller i familierne. Dronninge produktionen kom i gang til normal tid, de første parrede 

dronninger var klar til salg fra 20 juni. Sommeren var noget regnfuld, med dårlig parrings procenter 

til følge. Eftersommeren var ligeledes regnfuld, og der manglede pollen. 

 

Der var en del udskiftning i bestyrelsen på generalforsamlingen 2019. Bestyrelsen konstituerede sig 

med Svend Sejr som formand, Denis Breel som kasser, og suppleant i Binævnet, Gert Skovgaard som 

næstformand, Per Carton sekretær og repræsentant i Binævnet. Ole Bundgaard menigt medlem. 

Som suppleant blev Henrik Andersen valgt. 

 

Der blev afholdt Erfa-dag d. 25 maj ved Svend Sejr med 21 deltager, tak for det store fremmøde. Der 

var en god stemning, og jeg håber at nogle fik noget med hjem. 

 

I november var der avlsmøde på Fjelsted Skovkro med 15 deltager. Emnerne var branchekoder, 

varroatolerance og arveføring af avlslinjer. 

 

I forbindelse med biavlskonferencen var der igen avlsmøde hvor emnerne var, ny uddannelse af 

dronningavler, Peter Nissen redegjorde for uddannelsen. Poul Larsen gennemgik lovgivningen for 

renparringsstationerne. Karakterskalaen blev diskuteret og udsendes. Om aften var der foredrag 

ved Thomas Dahl svensk erhvervsbiavler. 

 

 

Svend Sejr 

 

 

 


